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Mötesplats Mötestid Mötestyp Protokoll nr 01/2018 

Vuxenskolan 2017-11-11 Årsmöte  

Stapelgatan 2 Kl. 14.00   
  

Kopiemottagare / Bilagor 

Verksamhetsberättelse, Ekonomi/budget, 

Revisionsberättelse, Verksamhetsplan, Sty-

relsebeslut, Valberedningens förslag. 

Deltagare  

17 st. 

 

Punkt 
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Ärende Beslut 

 

Årsmötets öppnades av föreningens ordförande:  

Ann hälsaalla medlemmarna välkomna och förklarade årsmötet öppnat 

 

Val av mötets fuktionärer: 

- Mötesordförande:                                     Hasse Abrahamson 

- Mötessekreterare:                                     Stig Linder 

- 2 st. protokolljusterare/rösträknare:       Maria Fridfelt 

                                                                       Stig Svensson 

       

Fastställa röstlängden: Röstlängden gicks igenom och fastställds 

                                                                                     

Godkänna kallelse till årsmötet: Kallelsen godkändes av mötet. 

 

Godkänna dagordning: Dagordningen godkändes av mötet. 

 

Styrelsens redogör för året som gått: 

- Verksamhetsberättelse: Lästes upp av Ann.  Ann informerade att nu 

finns fyra bisamhälle på Lillerud. Verksamhetsberättelsen godkändes. 

Bifogas detta protokoll. 

Antalet medlemmar är 61 st., nya medlemmar under året är, Hasse Abra-

hamsson, Petter Persunger, Susanne Öhrström, Hans Åke Scherp, Bengt 

Persson, Tommy Pedersen, Karin Muller, Monica Linder, Susanne Lars-

son, Miroslav Cuitkovic, Heiko Bubhoz, Eva Brunstedt, Hasan Arnauta-

lic. Fem medlemmar har lämnat föreningen. 

 

 Ekonomisk berättelse: Föreningens ekonomiska redovisning gicks 

igenom av Maria. Tillgångar och skulder, behållningen totalt  12504:-. 

Inkomster under året 3705:- utgifter 11919:-, inga skulder finns. Bokslu-

tet godkändes. 

 Bifogas detta protokoll. 

 

- Revisorernas berättelse: Revisionsberättelsen lästes upp av Stig 

Svensson, revisionen föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. Bifogas detta 

protokoll. 

 

Beslut ansvarsfrihet för styrelsen: 

 Ansvarsfrihet beviljades av mötet. 

 

Skrivelser: 
Inga skrivelser att behandla. 
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Motioner och styrelseförslag:  

Inga motioner/styrelseförslag att behandlas. 

 

 

Behandling av styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget för 

det kommande året: 

- Fortsätta samarbetet med Lillerudsgymnasiet för deltagare vid 

biologilektioner och andraelevaktiviteter samt för att få tillgång 

till bl.a. förråd och slungrum. 

- Utveckla verksamheten runt föreningsbigården för utbildning 

och temaaktiviteter, studiebesök, försäljning av avläggare och 

honung m.m 

- Delta under Lillerudsdagarna och i andra evenemang i syfte att 

sprida kunskap om biodling, honung och pollinering. 

- Stödja distriktet med biodlare vid visningskupan i Mariebergs-

skogen samt delta i utbildningar och aktiviteter som distriktet 

ordnar.  

- Ordna studiecirklar för nybörjare i samarbete med Vuxenskolan. 

- Ordna minst tre tematräffar och ett sommarmöte. 

Budget: 

- Maria föredrog förslag till budget för 2018 

 

Verksamhetsplan och budget godkändes av mötet 

 

-  Beslut om föreningens andel av medlemsavgiften för 2019:   

 Oförändrad  65 sek, familjmedlem 0 sek och ungdom 0 sek föreslogs av 

styrelsen vilket godkändes av mötet 

 

 

Val av ordförande:                    Ann Elgemark (omval 1 år) 

 

 

- Val av övriga styrelseledamöter 2 år: 

                                                       Maria Santos ( 1 år kvar) 

                                                       Stig Linder ( omval på2 år) 

                                                       Patrick Nordman  ( 1 år kvar)  

                                                      Hans Åke Scherp (nyval på 2 år) 

            

-  Val av Revisor 1 år:                          Stig Svensson  (omval) 

 

-  Val av ersättare till  Revisor 1 år:   Birgitta Nyström (omval) 

 

-  Val av valberedning 1 år:         Yngve Karlsson (omval) sammank. 

                                                        Mats Appelqvist (omval) 

 

-  Val av 4 st ombud och ersättare till distriktets årsmöte:  

 -   Ann Elgemark valdes övriga utses av styrelsen, vilket beslutades. 

 

-  Övriga valärenden:   
.  Till ordförande för honungs kommiten föreslogs Yngve Karlsson vilket 

beslutades av årsmötet. 
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 Övrig information: 

-  Årets honungsbedömning kommer att göras ihop med Alsters 

biodlarförening. 

- Stig informerade om att  i Värmland har 69 st. gått nybörjarkurs 

i biodling ( 25 st. i vår förening) under året och att  53 av delta-

garna har skaffat sig egna bin, fortsättningskurs har också ge-

nomfört av Karlstadsortens förening och Fryksdalen, Kupsnick-

arkurs har genomförts i Filipstad. 

- Behov av tillgång till någon som kan svara på frågor när man 

står i bigården efterlystes, typ mentor i närheten. Styrelsen tar åt 

sig frågan. 

- Efterlystes också att få information som nybörjare var bor när-

maste biodlare inom föreningen, styrelsen är öppen att hjälpa till 

med det utifrån medlemslistan. 

- Förslag till temakvällar önskade mötet att besöka Mats och se 

hur drottningodling går till i stor skala. 

- Styrelsen tar gärna emot förslag från medlemmar om förslag till 

ämnen på temakvällarna. 

 

Årsmötet avslutades: 
- Mötesordförande förklarade därefter mötet avslutat 

Föreningen bjöd på kaffe  och smörgåstårta.  

 

 

 

Vid pennan 

 

 

 

 

 

Stig Linder 

Justeras 

Hans Abrahamson  mötesordförande 

 

 

 

Maria Fridfeldt Justerare 

 
 

 

Stig Svensson  Justerare  

 

 

                        

 


